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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért ragaszkodnak a külön engedélyeztetési 
eljáráshoz egyedülálló szülők esetében az örökbefogadáshoz?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Ön  a  Népjóléti  Bizottságban  történt  meghallgatása  során  –  egyik  képviselőtársam  kérdésére
válaszolva  -  elmondta,  az  egyedülálló  szülők  örökbefogadásával  kapcsolatban,  hogy  „valóban
nincs probléma, de ha visszaemlékszik, hogy az elmúlt 30 évben mennyi botrány volt abból, hogy
Romániából  elvittek  gyerekeket  más  országokba,  minden  országban  nagyon  szigorúan  van
szabályozva, hogy ki fogadhat örökbe. És ezt a magyar kormány nem fogja föllazítani, azért, mert a
gyerekekben van a jövő. A legfontosabb, nem véletlen, itt többen is mondták, hogy a kormányzatnak
az a célja, hogy egyrészt a demográfiai helyzetet javítsa, másrészt, hogy a gazdaságot stabilizálja.”

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. Miért ragaszkodnak a külön engedélyeztetési eljáráshoz egyedülálló szülők esetében az 

örökbefogadáshoz?
2. Miért nem ismerik el legalább az örökbefogadás szempontjából az élettársakat 

szülőpárnak?
3. Hogy kapcsolódik az Ön válasza, az egyedülálló szülők örökbefogadási szándékának külön

„engedélyeztetési procedúrájához”?
4. Ön szerint attól romlik a demográfiai helyzet, ha egyedülállók fogadnak örökbe 

gyermeket?
 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2024. január 03.



Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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